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Zápis ze sch ůze výboru č. 2015/04 Okrašlovacího 
spolku m ěsta Dob říše konané dne 07.05.2015   

 
Místo:  Dobříš, Kulturní dům 
Datum: 07.05.2015 od 19:00 hod. 
Přítomni: P. Zajíčková, P. Kadlec, J. Konopáč, M. Zajíček, V. Šprungl 
Omluveni: -- 
Přizvání: -- 
Na vědomí: Ostatní členové a sympatizanti Okrašlovacího spolku města Dobříše 
Zapisovatel: V. Šprungl – 776 118 183, sprungl.vladimir@seznam.cz 
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1 ZHODNOCENÍ ČINNOSTI V MINULÉM OBDOBÍ 

1.1 MĚSTO 
1.1.1 Stará fabrika 
Jsme účastníky řízení o změně stavby před dokončením týkajícím se sadových úprav, zpevněných 
ploch a dešťové kanalizace.  

1.1.2 Hala na výrobu d řevěných briket 
Byli jsme účastníky úkonu zahájení společného územního a stavebního řízení stavby firmy Zdeněk 
Kulda s.r.o. na výrobu dřevěných briket v areálu bývalých Rukavičkářských závodů v Dobříši. 

1.2 KULTURA 
1.2.1 Taneční čaje 
26.04.2015 proběhly v KD odpolední taneční čaje v tradičním duchu. 

1.3 EKOLOGIE 
1.3.1 Stromkové slavnosti 2015 
Akce organizovaná D. Jaruškovou a E. Schmidtovou proběhla 22.5.2015. Článek o akci i 
s fotodokumentací jsou na webu OSD. Projev s ekologickou tématikou za spolek pronesl J. 
Konopáč. 
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1.3.2 Den Země 2015 
Podařilo se zorganizovat 2 brigády. 21.4.2015 v Panské zahradě se kromě 2 členů spolku přišla 
zúčastnit i 1 dobrovolnice. 25.4.2015 na ostrově rybníka Papež se brigády zúčastnilo 7 členů 
spolku. Následně proběhly ještě divoké neorganizované sběry u sanatoria ( M. Zajíček – 3 pytle ), 
podél silnice směrem na Rosovice ( 1 pytel – V. Šprungl ) a 2. etapa sběru v Panské zahradě ( 2 
pytle – V. Šprungl ). Oproti loňskému roku se podařilo sesbírat výrazně více odpadků. Předpokládá 
se ještě 3. etapa sběru v Panské zahradě 10.5.2015. Článek o akcích i s fotodokumentací jsou na 
webu OSD.  

1.3.3 Projekt „110 let OSD → 110 strom ů pro Dob říš“ 
V. Šprungl informoval o jednáních s ing. Harmanovou z odboru živ. prostředí MěÚ a dále o jednání 
s neziskovou organizací Sázíme stromy, z.ú. Jako nejnadějnější lokalita pro sázení z cca. zatím 5-
ti vytipovaných míst se zdá bývalá cesta, nyní úvoz navazující na jižní větev Luční ulice a končící u 
lesa nad Bzdinkou u starého vodního rezervoáru. V lokalitě už nějaké podobné aktivity proběhly, i 
když byly následně vysazené stromy zničeny vandaly. Aktuálně je kromě osamocených větších 
stromů v lokalitě především náletová zeleň. 
Na městě se dle J. Konopáče chystají projekty na obnovení resp. nová stromořadí – aleje. 
V. Šprungl informoval o množství různě starých jedlí vhodných k přesazení v rámci tohoto projektu 
v Panské zahradě.  

1.4 SPORT 
1.4.1 Dobříš – regionální centrum p ěší turistiky 
Na webu bylo provedeno zhodnocení 1. etapy projektu a byl upřesněn plán dalších etap. Letos již 
dojde k návrhu konkrétních tras a začne se vyjednávat s vlastníky pozemků. 

2 PLÁN ČINNOSTI 

2.1 KULTURA 
2.1.1 Co již bylo a stalo se v Dob říši v letech 1994 – 2014 
Uskuteční se ve středu 18.6.2015 od 18 hod. v KD Dobříš. Jedná se o třetí část vzpomínkového 
pořadu sestaveného z videonahrávek M. Procházky. 

2.1.2 Taneční čaje 
Uskuteční se v obvyklém termínu poslední neděli v květnu. 

2.1.3 Dobříšský pacifik 
Akce pro tradiční trampské písničkáře se uskuteční v sobotu 27.6.2015. Akci organizuje M. 
Procházka. Pozvánka bude v nejbližší době k dispozici na webu. M. Zajíček doporučuje drobnou 
grafickou úpravu, aby bylo jasné, že se jedná o festival Dobříšský pacifik a ne kapelu stejného 
jména. V. Šprungl požádá M. Procházku o text o historii festivalu a o přehled předchozích ročníků. 

2.1.4 Dobříšský zelená č 
Akce pro videoamatéry pracující s analogovou technikou se kvůli nemoci v rodině 
spoluorganizátora Č. Brabce přesouvá na konec roku. S Č. Brabcem je spojené technické 
zabezpečení akce. Možná lze tuto roli nahradit i ze zdrojů spolku ( technické vybavení pro taneční 
čaje ). Tento předpoklad bude ověřen v diskuzi s M. Procházkou. 

2.1.5 Dobříšský mazák 
Akce pro videoamatéry pracující s digitální technikou se kvůli nemoci v rodině spoluorganizátora Č. 
Brabce přesouvá předběžně o měsíc z období posvícení ( 10/2015 ). Dále analogické s předchozí 
akcí. 

2.1.6 Písni čkáři sob ě 
Hlavní organizátor potřeboval posun termínu o jeden den v týdnu, což ale v KD nejde. Do nalezení 
nových prostor se pravidelné setkání s písničkáři přerušují. 
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2.1.7 Účast na festiválku Stébla 
Jedná se o festival stacionáře pro mentálně postižené děti v Boroticích 12.6.2015. Účastní se jej 
pravidelně skupina M. Zajíčka. Na festival byl odsouhlasen sponzorský dar spolku 5.000,- Kč. 

2.1.8 Povídání o hrad ě 
V kavárně u Anděla strážce v Pražské ulici P. Kadlec předběžně domluvil povídání o hradě 
Vargači s možností zakoupení knihy vydané P. Kadlecem. Termín bude upřesněn. Bude nutné 
vstupné v řádu 10-20 Kč kvůli nákladům majitelky.  

2.2 EKOLOGIE 
2.2.1 Den Země – sběr odpadk ů 
10.5.2015 proběhne 3. etapa sběru v Panské zahradě. 

2.2.2 Projekt „110 let OSD → 110 strom ů pro Dob říš“ 
Bylo domluveno, že V. Šprunglovi pomůže s organizací projektu M. Zajíček.  
Do cca. 14-ti dnů bude zorganizována schůzka se zástupci města kvůli upřesnění možné 
spolupráce – kolize s projekty stromořadí – alejí města + zaměření se spolku na úvoz z Luční ulice 
ke starému vodnímu rezervoáru i s ohledem na doplnění možností opustit město ( zavítat do 
města ) bez kolize s automobilovou dopravou tímto směrem ( diskuze o možnosti doplnění 
turistické značky do této lokality ). Byla diskutována možnost spolku podílet se na rekonstrukci 
resp. znovuobnovení cesty. Inspirací může být dle P. Kadlece nová alej v lokalitě U ovčína 
v Novém Kníně. 
Oslovení ostatních velkých vlastníků pozemků z Dobříše kvůli tomuto projektu se odkládá kvůli 
obavě z tříštění sil. 
Bylo domluveno o této lokalitě dát na web článek ( Z: Šprungl ). 

2.3 MĚSTO 
2.3.1 Stará fabrika 
S ohledem na charakter změn bylo rozhodnuto, že spolek nebude na výzvu k vyjádření k poslední 
změně projektu před dokončením reagovat. Všechny doklady shromážděné k akci J. Konopáčem 
budou uveřejněny na webu.       Z: Šprungl 
         T: 18.5.2015 

2.3.2 Hala na výrobu d řevěných briket 
Termín pro vyjádření již proběhl. Bylo domluveno oslovit investora, zda nechce projekt v nějaké 
formě prezentovat na webových stránkách OSD.    Z: Šprungl 
         T: 18.5.2015 

2.4 HISTORIE A PAMÁTKY 
2.4.1 Úprava okolí památníku v míst ě bývalého morového h řbitova 
M. Zajíček a P. Kadlec informovali, že plánují posekání trávy okolo památníku na 7.6.2015 Je 
k tomu nutná benzínová strunová sekačka.     Z: M. Zajíček 
Obecně bylo domluveno prověřit možnost zapůjčení/pronajmutí sekačky na tuto akci od DOKASu.
         Z: Šprungl  
         T: 18.5.2015 

2.4.2 Očištění památného kamene T.G.Masaryka 
M. Zajíček a P. Kadlec informovali, že kámen je potřeba očistit a obnovit nápisy. Podrobněji nebyla 
akce řešena. Před rozhodnutím o detailním postupu se ověří aktuální skutečný stav. 
         Z: M. Zajíček 
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2.5 SPORT 
2.5.1 Dobříš – regionální centrum p ěší turistiky 
V. Šprungl se v rámci činnosti KČT TJ Baník Příbram stane trasérem KČT. 
Byla diskutována možnost na konec potenciální nové cesty z Luční ulice k starému rezervoáru 
vody u lesa na místo s dobrým výhledem situovat rozhlednu/výhlednu. 

2.5.2 Naučná stezka 
Po dvou letech jsou některé informační panely odcizeny nebo naopak demontovány městem kvůli 
nevhodnému řešení pro malé lidi. Bylo domluveno, že jeden ze spoluautorů stezky P. Kadlec 
provede revizi současného stavu a následně bychom tuto zprávu poslali na město s nějakým 
naším návrhem na pomoc.       Z: Kadlec 
         T: 9.6.2015 

2.6 PROPAGACE ČINNOSTI SPOLKU 
2.6.1 Webové stránky OSD 
Dojde k dalšímu doplnění webových stránek. Bude svolána rada správy webových stránek 
v novém složení. 
Při využívání písní jako hudebního doprovodu k prezentacím fotek je nutné mít ošetřeny jejich 
autorská práva. Nutno ověřit u M. Procházky, zda jsme u zatím prezentovaných děl bez problémů. 

2.6.2 Facebookový ú čet OSD 
V. Šprungl zašle P. Kadlecovi podklady k proběhlým akcím a pozvánky na nové akce. 

3 PROVOZNÍ ZÁLEŽITOSTI 

3.1 INTERNÍ PROVOZNÍ ZÁLEŽITOSTI 
3.1.1 Zápis z výro ční členské sch ůze ze dne 14.4.2015 
K dispozici je zápis E. Schmidtové ( zapisovatelka zvolená na výroční členské schůzi ( dále jen 
VČS )) pořízený přímo na schůzi. Tento zápis bylo domluveno s V. Šprunglem ( ověřovatel zvolený 
na VČS ) dotáhnout v elektronické podobě. Ve stanovách je předepsána účast na vzniku zápisu i u 
předsedy. Bylo domluveno nechat provést kontrolu zápisu bývalého i nového předsedu. Zápis by 
dle stanov měl být k dispozici do 14.5.2015. 
Pracovní verze zápisu v elektronické podobě   Z: Šprungl 
         T: 11.5.2015 
Naskenování pracovní verze zápisu E. Schmidtové  Z: Šprungl 
         T: 11.5.2015 
Připomínky a doplňky k pracovní verzi zápisu   Z: Schmidtová, Konopáč, Zajíček 
         T: ??? 
Zapracování připomínek a doplňků k pracovní verzi zápisu Z: Šprungl 
         T: ??? 

3.1.2 Razítka spolku 
J. Konopáč předal od L. Kocourové razítko spolku M. Zajíčkovi. 
Razítko dříve používané J. Konopáčem měl od žádosti o grant v 11/2014 zapůjčené V. Šprungl. 
Aktuální stav: M. Zajíček – 1 razítko hranaté ( platné ) 
  V. Šprungl – 1 razítko hranaté ( platné ) + 1 razítko kulaté ( asi neplatné ) 

3.1.3 Klíče od zadního vchodu do KD 
J. Konopáč předal tyto klíče M. Zajíčkovi, který zajistí jejich vrácení p. Kastnerové z KD. 
Aktuální stav: M. Zajíček – 1 klíč ( FRK-Nügnung teátr ) 
  M. Procházka – 1 klíč ( DISK ) 
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3.1.4 Odstoupení J. Konopá če z pozice člena výboru OSD 
J. Konopáč oznámil, že po ukončení otevřených kauz plánuje rezignovat na pozici člena výboru, a 
to z důvodu, že přijetí většiny nových členů  na poslední členské schůzi před klíčovým hlasováním 
považuje za velrybářskou praktiku. Nikoho jiného z členů spolku nemá vytipovaného na kooptování 
do výboru spolku. 

3.1.5 Odstoupení L. Kocourové a J. Konopá če z pozice člena rady správy 
webových stránek OSD 

J. Konopáč oznámil, že rezignuje na své členství v radě správy webových stránek. Dále oznámil, 
že o rezignaci uvažovala v minulosti i L. Kocourová, ale že není zmocněn za ní mluvit. 

3.1.6 Dopln ění rady správy webových stránek OSD 
Po rezignaci J. Konopáče má rada pouze 3 členy. Z přítomných měl zájem o práci v radě pouze M. 
Zajíček, který byl následně do rady zvolen. 

3.1.7 Informace o novinkách na webových stránkách 
V. Šprungl požádal o vyjádření, zda by se nevyplatilo informovat členy spolku o každém novém 
příspěvku na webových stránkách. Tato idea nebyla akceptována a jako efektivnější bylo M. 
Zajíčkem navrženo provázat naše webové stránky s facebookem. Administrátor webu V. Šprungl 
prověří v tomto směru své schopnosti a ev. požádá o radu.  

Z: Šprungl 
         T: ??? 

3.1.8 Foťák 
M. Zajíček navrhl pořídit do spolku kompaktní fotoaparát. Tento návrh byl přítomnými podpořen. P. 
Kadlec nabídl možnost odkoupení svého staršího fotoaparátu s požadovanými funkcemi. Bude 
zapůjčen M. Zajíčkovi k prověření. 

3.1.9 Zimní pohár 
Akci z 28.2.2015 se ještě nepodařilo vyúčtovat a zpracovat hodnotící zprávu pro grant.  

Z: Šprungl 
         T: 21.5.2015 

3.1.10 Stromkové slavnosti 2015 
Akce z 22.4.2015 bude teprve vyúčtována.    Z: Jarušková, Schmidtová 
         T: ??? 
O akci bude teprve zpracována hodnotící zpráva pro grant     Z: Šprungl 
         T: ??? 
 


